
DPr-BRM-II.0012.14.12.2023 

Protokół nr 74/X/2023 

posiedzenia Komisji Rozwoju i Działalności Gospodarczej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 5 października 2023 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu. 

stan Komisji   -   5 radnych 

obecnych   -   4 radnych 

nieobecny   -   1 radny 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu 

Zaproszenie dla radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji radny p. Mateusz Walasek. 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie oddania w najem 

w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego nr 4U przy ul. Piotrkowskiej 117 

na rzecz Fundacji Na Rzecz Pomocy Chorym Na Białaczki. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 192/2023. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 193/2023. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 194/2023. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 212/2023. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 213/2023. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 214/2023. 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 215/2023.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 216/2023.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 217/2023.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyznaczenia 

miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu – druk 

nr 218/2023.  

12. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek powitał obecnych na sali obrad radnych 

i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii. Pan Przewodniczący 

Walasek otworzył w związku z tym posiedzenie Komisji. Następnie Pan Przewodniczący 

zaproponował, by Komisja w trakcie dzisiejszego posiedzenia rozpatrzyła dodatkowo 

następujące projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi: 

- w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Skarbu Państwa 

prawa własności nieruchomości, położonej w Łodzi przy ul. Rydzowej 26 – druk 

Nr 219/2023 (jako pkt 11a); 

- w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Skarbu Państwa 

prawa własności nieruchomości, położonej w Łodzi przy ul. Szpitalnej 5/7 – druk 

Nr 220/2023 (jako pkt 11b); 

- oraz w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Miasto Łódź części zabudowanej 

nieruchomości, położonej w Łodzi przy ulicy Piotrkowskiej 17 oraz określenia zasad 

objęcia udziałów przez Miasto Łódź w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego 

(aportu) do Łódzkich Inwestycji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego – druk Nr 221/2023 

(jako pkt 11c). 

 

Zebrani zaakceptowali tę propozycję, przyjmując jednomyślnie porządek posiedzenia. 

 



 

3 

 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie wniosku Zarządu Lokali Miejskich w sprawie oddania w najem 

w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego nr 4U przy ul. Piotrkowskiej 117 na rzecz 

Fundacji Na Rzecz Pomocy Chorym Na Białaczki. 

P. o. Kierownika Wydziału Lokali Użytkowych w Zarządzie Lokali Miejskich pan 

Dariusz Ostapinka przedstawił zebranym ww. wniosek. 

Przedstawiciel Fundacji Na Rzecz Pomocy Chorym Na Białaczki uzupełniając powyższą 

wypowiedź powiedział: „Fundację założono 26 lat temu przez prof. ……………….., czyli 

twórcę łódzkiej hematologii. Mamy jedyny ośrodek hematologiczny w Łodzi i w całym 

województwie łódzkim, który się znajduje w Szpitalu im. Mikołaja Kopernika – i tam właśnie 

trafiają pacjenci z chorobami hematologicznymi. Na co dzień jestem lekarzem, hematologiem, 

pracuję tam, a Fundacją zajmujemy się pro bono poza godzinami pracy.” 

Nie zgłoszono pytań i głosów w dyskusji. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem tego wniosku głosowało 4 radnych, przeciw nie głosował 

nikt, nikt również nie wstrzymał się od głosu. 

Komisja wydała zatem pozytywną opinię na temat przedmiotowego wniosku Zarządu 

Lokali Miejskich. 

 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek zaproponował, by Komisja rozpatrzyła 

punkty 2 – 10 porządku obrad łącznie. 

Zebrani zaakceptowali tę propozycję. 

 

Ad. 2 – 10. Zaopiniowanie następujących projektów uchwał Rady Miejskiej w Łodzi: 

 – w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 192/2023; 

– w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 193/2023; 

– w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 194/2023; 

– w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 212/2023; 

– w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 213/2023; 

– w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 214/2023; 

– w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 215/2023; 

– w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 216/2023; 

– oraz w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 217/2023. 

Zastępca Dyrektora Biura Promocji Zatrudnienia i Obsługi Działalności Gospodarczej 

UMŁ w Departamencie Pracy, Edukacji i Kultury pani Beata Strzelecka przedstawiła 

zebranym powyższe projekty uchwał (załącznik nr 5 – 13 do protokołu). 
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Nie zgłoszono pytań, ani głosów w dyskusji. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 192/2023 – głos oddało 3 radnych, przeciw nie głosował 

nikt, 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 193/2023 – głosowały 3 osoby, przeciw nie głosował nikt, 

1 radny wstrzymał się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 194/2023 – głosowało 3 członków Komisji, przeciw nie 

głosował nikt, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 212/2023 – głosowało 3 radnych, przeciw nie głosował 

nikt, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 213/2023 – głosowały 3 osoby, przeciw nie głosował nikt, 

1 radny wstrzymał się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 214/2023 – głos oddało 3 radnych, przeciw nie głosował 

nikt, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 215/2023 – głosowały 3 osoby, przeciw nie głosował nikt, 

1 radny wstrzymał się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 216/2023 – głosowało 3 członków Komisji, przeciw nie 

głosował nikt, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały RM w sprawie wyrażenia opinii 

o lokalizacji kasyna gry – druk Nr 217/2023 – głosowało 3 radnych, przeciw nie głosował 

nikt, 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Komisja zaopiniowała zatem pozytywnie przedmiotowe projekty uchwał Rady Miejskiej 

w Łodzi. 

 

Ad. 11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyznaczenia 

miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu – druk nr 218/2023.  
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P. o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Dysponowania Mieniem UMŁ w Departamencie 

Gospodarowania Majątkiem pani Agnieszka Dobrucka omówiła ww. projekt uchwały 

(załącznik nr 14 do protokołu). 

Faza pytań i dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Kamil Jeziorski: „czy tych miejsc do prowadzenia handlu 

nie mogłoby być więcej?” 

P. o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Dysponowania Mieniem UMŁ w Departamencie 

Gospodarowania Majątkiem pani Agnieszka Dobrucka: „mogłoby być więcej, natomiast 

będzie to trochę martwy przepis, ponieważ nasze łódzkie targowiska dysponują miejscami, 

gdzie mamy informacje, że oczywiście jeżeli jakiś handlowiec się zgłosi, jak najbardziej 

możemy przekierowywać, mogą to nawet być boksy udostępniane na jeden dzień – natomiast 

nie ma takiego zapotrzebowania. Tak naprawdę, jest to ustawa, która obowiązuje na terenie 

całego Kraju – z tego, co się dowiedzieliśmy, to głównie intencja tutaj była taka, żeby stworzyć 

miejsca do handlu w małych miejscowościach, gdzie nie ma takich targowisk, typu 

np. miejscowości nadmorskie, żeby takie miejsca miasto wyznaczało. Bo też należy pamiętać, 

że ten katalog produktów jest ograniczony – nie można tam wszystkim handlować, mają to być 

produkty, które są wytworzone przez rolników, czyli rękodzieło, czy produkty rolne. Czyli, nie 

można tam wszystkim handlować. Tak że jest to obowiązek, który musimy wypełnić i dlatego 

ta uchwała jest procedowana, natomiast nie spodziewamy się, żeby zbyt wiele podmiotów 

korzystało z tej formy.” 

Przedstawiciel łódzkich organizacji i stowarzyszeń kupieckich: „my oczywiście mieliśmy 

wątpliwości co do opłaty eksploatacyjnej, dlatego że na tym samym targowisku, na sąsiednim 

stoisku handlowym, handlują również nasi rolnicy, którzy płacą podatek gruntowy i podatek 

od nieruchomości i tutaj ta opłata, która została w tej chwili jakby zniesiona – mieliśmy co 

do tego wątpliwości. Po wyjaśnieniu natomiast – w tej uchwale Rady Miejskiej jest wyraźnie 

napisane, że możemy pobierać opłaty zgodnie z Regulaminem Targowisk Miejskich – tak że 

to jedno z drugim się wyklucza. 

To co Pan Radny natomiast powiedział, że te miejsca mają taką małą powierzchnię – 

targowiska praktycznie w piątki i w soboty w części są puste, tak że kto będzie chciał, to może 

przyjechać i handlować. To jest tylko wypełnienie, jak Pani Dyrektor powiedziała, wymogów 

ustawy.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „ja się zgadzam z tymi głosami, że to jest 

rzeczywiście ustawa, która nie była przygotowana pod kątem realiów panujących w dużych 

miastach – u nas jest wiele inicjatyw związanych z handlem rolniczym i to w zakresie nie tylko 
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targowisk miejskich, ale też są inne formy. Musimy oczywiście, skoro prawo na nas nakłada 

ten obowiązek, wyznaczyć te miejsca. I w moim odczuciu ważna jest ta kwestia, żeby też było 

równe traktowanie, to znaczy, żeby każdy podmiot, który się na tym targowisku pojawia, 

ponosił koszty związane z jego utrzymaniem – i dobrze się stało, że to zostało wyjaśnione, że 

na podstawie Regulaminu będzie to nakładane.” 

Przedstawiciel łódzkich organizacji i stowarzyszeń kupieckich: „jeszcze tylko dodam, że ta 

uchwała i właściwie też ustawa była jakby kontrą do tego, co wcześniej Urząd Marszałkowski 

zrobił – powstały w Łodzi dwa targowiska, takie „prosto od rolnika,” jeden jest 

przy ul. Drewnowskiej, natomiast drugi – w Porcie Łódź. I to są targowiska, gdzie właśnie nie 

pobierane są opłaty – każdy kto chce, może tam przyjść. Ale to jest zdrowa, ekologiczna 

żywność – i np. na targowisku przy ul. Drewnowskiej jest bardzo wielu klientów, tak że jest 

duży popyt na te produkty. Tak że dobrze by było, gdyby trafiły te produkty na łódzkie 

targowiska. Dziękuję.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania? 

Proszę bardzo.” 

Przedstawiciel łódzkich organizacji i stowarzyszeń kupieckich: „przez rok obowiązywania 

tej ustawy na targowisku Górniak miałem dwa zapytania, z czego nikt się nie pojawił – pomimo 

tego, że utrzymujemy cztery darmowe miejsca dla tych producentów rolnych. Tak że taka to 

jest skala.” 

Wiceprzewodniczący Komisji pan Kamil Jeziorski: „tak, ale czy Państwo to reklamują 

gdzieś? Jest jakaś informacja o tym?” 

Przedstawiciel łódzkich organizacji i stowarzyszeń kupieckich: „oczywiście, że nie 

reklamujemy – to nie leży w naszym interesie.” 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały głosowały 4 osoby, 

przeciw nie głosował nikt, nikt też nie wstrzymał się od głosu. 

Komisja zaopiniowała więc pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi 

w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu – druk nr 218/2023. 

 

Komisja rozpatrzyła punkt 11b i 13c porządku obrad łącznie. 
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Ad. 11a – 11b. Zaopiniowanie następujących projektów uchwał Rady Miejskiej w Łodzi: 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Skarbu Państwa 

prawa własności nieruchomości, położonej w Łodzi przy ul. Rydzowej 26 – druk 

Nr 219/2023 – oraz w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny 

na rzecz Skarbu Państwa prawa własności nieruchomości, położonej w Łodzi 

przy ul. Szpitalnej 5/7 – druk Nr 220/2023. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz przedstawiła 

zebranym powyższe projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi (załącznik nr 15 i 16 

do protokołu). 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „odnośnie nieruchomości 

przy ul. Rydzowej mam pytanie – tam są kioski, które się znajdują na tej nieruchomości?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „tak.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „jak to jest z pożytkami z tych kiosków? 

Kto je dotychczas czerpał? I kto będzie je teraz czerpał?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „ponieważ 

nieruchomości są w trwałym zarządzie, to umowy zostały zawarte ze Szkołą – Szkoła ma 

zawarte umowy. Jest wydzierżawiony grunt pod pawilony – to jest osiem umów dzierżawy i to 

są właśnie te kioski od strony ul. Strzałkowskiego.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „czyli po prostu jest taka sytuacja, że Szkoła 

czerpała pożytki…” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „mogła to robić, 

bo ustawa to dopuszcza…” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „i Szkoła dalej będzie czerpać te pożytki, 

jako podmiot Skarbu Państwa?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „tak, ale też my 

będziemy mieli – to jest trudna do finansowania placówka, bo ona ma specjalne potrzeby, które 

wymagają dosyć dużego finansowania, a przecież te dzieci zostaną i będą…” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „to znaczy, ja rozumiem, że nasz interes 
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w pozbyciu się nieruchomości jest taki, że mamy mniejszą dopłatę do tego?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „ale też nie 

ponosimy kosztów finansowania tego przedsięwzięcia.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „właśnie mówię, że mamy mniejszą dopłatę 

do funkcjonowania, bo skoro zakładamy, że subwencja oświatowa jak zwykle nie pokrywa 

nawet…” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „tutaj Pan 

Dyrektor Pawlicki musiałby się wypowiedzieć w szczegółach.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „to są placówki filialne?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „tak, to jest 

Szkoła Muzyczna im. Aleksandra Tansmana, która funkcjonuje od 1950 r. – w 2020 r. 

obchodziła siedemdziesięciolecie istnienia, więc obecnie ma już 73 lata. Szkoła ta ma już 

3 700 absolwentów, obecnie jest tam ok. 600 uczniów, 89 wysoko wykwalifikowanych 

nauczycieli – tak że jest to placówka, która jak najbardziej jest potrzebna.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „bo, rozumiem, że ta placówka macierzysta 

znajdowała się i tak już na gruncie Skarbu Państwa – dlatego nie przekazujemy działek 

pod placówką macierzystą?” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „ale czy 

placówka macierzysta jest przy ul. Sosnowej? Bo ja mam informację, że Szkoła Muzyczna 

im. Aleksandra Tansmana posiada lokalizację przy ul. Szpitalnej i ul. Rydzowej.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „Szkoła przy ul. Rydzowej na pewno jest 

placówką filialną.” 

Zastępca Dyrektora Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości UMŁ 

w Departamencie Gospodarowania Majątkiem pani Katarzyna Dołowicz: „tak, ale 

w stosunku do placówki przy ul. Szpitalnej.” 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wyrażenia zgody na obniżenie przekazanie w drodze darowizny na rzecz Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości, położonej w Łodzi przy ul. Rydzowej 26 – druk Nr 219/2023 – 

głosowało 3 radnych, przeciw nie głosował nikt, nikt też nie wstrzymał się od głosu. 
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Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Skarbu Państwa prawa własności 

nieruchomości, położonej w Łodzi przy ul. Szpitalnej 5/7 – druk Nr 220/2023 – głos oddały 

3 osoby, przeciw nie głosował nikt, nikt również nie wstrzymał się od głosu. 

Komisja zaopiniowała zatem pozytywnie przedmiotowe projekty uchwał Rady Miejskiej 

w Łodzi. 

 

Ad. 11c. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie przez Miasto Łódź części zabudowanej nieruchomości, położonej w Łodzi 

przy ulicy Piotrkowskiej 17 oraz określenia zasad objęcia udziałów przez Miasto Łódź 

w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do Łódzkich Inwestycji Spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału 

zakładowego – druk Nr 184/2023. 

P. o. Dyrektora Biura Nadzoru Właścicielskiego UMŁ w Departamencie Strategii 

i Rozwoju pani Ewa Mereć przedstawiła zebranym ww. projekt uchwały (załącznik nr 17 

do protokołu). 

Faza pytań i dyskusji. 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „mam pytanie, ponieważ tam jest od drugiej 

strony (od ul. Zachodniej) taki pusty plac, powstały po rozbiórkach – tam jest nawet brama 

w tamtej nieruchomości, tylko że nieczynna. Czy są jakieś plany na przeprowadzenie 

rewitalizacji tej dalszej części nieruchomości?” 

P. o. Dyrektora Biura Nadzoru Właścicielskiego UMŁ w Departamencie Strategii 

i Rozwoju pani Ewa Mereć: „to będzie częściowo przestrzeń publiczna, a częściowo to, z tego 

co słyszałam wynika, że od strony ul. Zachodniej miały powstać parkingi. Ale nie wiem, kiedy 

te parkingi zostaną utworzone. 

Od strony zachodniej będą te ciągi piesze.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „czyli te działki od strony ul. Zachodniej 

będą własnością Miasta, czy Spółki?” 

P. o. Dyrektora Biura Nadzoru Właścicielskiego UMŁ w Departamencie Strategii 

i Rozwoju pani Ewa Mereć: „Miasta” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „nie ma planu przekazania ich do Spółki?” 

P. o. Dyrektora Biura Nadzoru Właścicielskiego UMŁ w Departamencie Strategii 

i Rozwoju pani Ewa Mereć: „na chwilę obecną – nie ma takich planów. Specjalnie był robiony 

podział, bo generalnie ta działka pierwotnie miała szerszy zakres, ale specjalnie został zrobiony 
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podział, żeby wydzielić tam część, która pozostanie własnością Miasta – bo tutaj będzie 

prześwit, będą ciągi piesze i drogi dojazdowe.” 

Przewodniczący Komisji pan Mateusz Walasek: „mam jeszcze jedno pytanie – rozumiem, 

że ten aport, który przeszedł w ŁSI, to jest nieruchomość przy ul. Ogrodowej…” 

P. o. Dyrektora Biura Nadzoru Właścicielskiego UMŁ w Departamencie Strategii 

i Rozwoju pani Ewa Mereć: „to jest nieruchomość przy ul. Ogrodowej 24, ul Gdańskiej 1 

(to jest jeden budynek), ul. Zielonej 6, ul. Północnej 1/3, ul. Wólczańskiej 17 i 19 oraz 

ul. Piotrkowskiej 54.” 

Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały głos oddało 3 radnych, przeciw nie 

głosował nikt, nikt też nie wstrzymał się od głosu. 

Komisja zaopiniowała zatem pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Miasto Łódź części zabudowanej 

nieruchomości, położonej w Łodzi przy ulicy Piotrkowskiej 17 oraz określenia zasad 

objęcia udziałów przez Miasto Łódź w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego 

(aportu) do Łódzkich Inwestycji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego – druk Nr 184/2023. 

 

Ad 12. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Ustalono na koniec, iż najbliższe posiedzenie Komisji zorganizowane zostanie 

najprawdopodobniej w dniu 2 listopada br. (początek – godz. 11.00). 

Nie zgłoszono uwag do protokołu nr 73/IX/2023 posiedzenia Komisji, przeprowadzonego 

w dn. 20 września 2023 r. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokół sporządził     Przewodniczący Komisji 

Marek Wasielewski            Mateusz Walasek 

 

 


